
Beantwoording vragen GBW-fractie over agendapunt 7 Jaarrekening 2022 
Raads(commissie)vergadering van: 20 juni 2023

Om een vlotte verwerking van alle vragen van alle fracties mogelijk te maken, hebben wij bij het invullen van dit format de volgende verzoeken:

 Wilt u a.u.b. gebruik maken van dít format en dit format NIET aanpassen door bijv. kolommen toe te voegen
 Levert u de vragen a.u.b. zo beknopt mogelijk aan | in lettertype Verdana 9 | a.u.b. één vraag per rij
 Gebruikt u a.u.b. voor ieder onderwerp  een afzonderlijk formulier, zodat wij de vragen & antwoorden later bij het desbetreffende agendapunt kunnen opslaan

Vraag Antwoord

De reserve co-financiering; U verwacht in 2023 en 2024 gebruik te moeten maken 
van deze reserve. Kunt  u de extra toevoeging onderbouwen ? Aan welke 
bestedingen denkt het college in 2023 en 2024? De reserve bedraagt op dit moment
€200.000

Cofinanciering wordt vaak door Rijk en provincie vereist bij het toekennen van 
subsidies. Wethouder De Kruif heeft aangegeven dat er een subsidie door provincie en
rijk wordt gegeven voor fietspad De Groep. Daarvoor is mogelijk cofinanciering uit 
deze reserve benodigd. Daarnaast vraagt de gemeente op dit moment veel subsidies 
op het gebied van duurzaamheid aan. Ook daar is mogelijk cofinanciering voor nodig. 

Reserve Duurzaamheid; kunt u onderbouwen waarom de toevoeging van €200.000
zo fors is? Waarom is bv €100.000 niet voldoende? In de reserve staat op dit 
moment al een bedrag van €194.000. 

De komende jaren is te verwachten dat vanuit het rijk op het terrein van 
duurzaamheid steeds meer gerichte subsidies komen, waarmee een gemeente 
uitvoering kan geven aan specifieke onderdelen van het duurzaamheidsbeleid. En 
steeds minder zoals in het verleden voor de algemene uitvoering van duurzaamheid. 
Bv de CDOKE gelden kunnen alleen ingezet worden voor personele capaciteit. Om niet
alleen afhankelijk te zijn van rijksgelden en de kaders die dan gesteld worden aan de 
uitvoering, maar vanuit onze Woudenbergse wensen en visie uitvoering te geven aan 
de duurzaamheid is gewenst dat er ook wat lokaal geld is. Daarvoor wordt de huidige 
reserve aangevuld en is er voor lange termijn lokaal budget. Via het 
uitvoeringsprogramma duurzaamheid zal nader inzicht gegeven worden in de 
toepasbaarheid.

Duurzaamheid en Inclusie; welke bijdragen zijn geleverd m.b.t. Inclusie? In 
jaarverslag is hierover niets te vinden. 

Onder inclusie verstaan we dat alle mensen deel kunnen nemen aan de 
Woudenbergse samenleving. Ons hele beleid binnen het sociaal domein is hierop 
gericht. Denk bijvoorbeeld aan gebruik maken van extra materiaal (via uniek sporten) 
voor aangepast sporten, het ondersteunen van activiteiten voor (eenzame) ouderen 
en mensen met (beginnende) dementie, passend onderwijs, jeugdwet, de 
voorzieningen binnen de Wmo. Ook is er in 2022 een groep ontstaan binnen het 
jeugd- en jongerenwerk van LHBTIQ+ jongeren die met elkaar activiteiten 
ondernemen. Daarnaast is in 2022 de ambtelijke regionale werkgroep opgestart. Deze
heeft als doel met elkaar samenwerken en van elkaar leren op het onderwerp 
diversiteit en inclusie. We pakken onderwerpen regionaal op als het kan en lokaal als 



Vraag Antwoord

maatwerk nodig is. De werkgroep heeft in 2022 een jaarplan hebben gemaakt, dat 
vanaf 2023 uitgevoerd wordt.

Met welk doel is de reserve Dorpsvoorzieningen gevormd. Kan het college daar een
duidelijke omschrijving voor geven? Het is vreemd om een verkeersonderzoek 
hieronder te scharen en bouwplannen dorpsranden. 

De reserve dorpsvoorzieningen is met een algemeen doel gevormd, namelijk ten 
gunste van voorzieningen in het dorp in de breedste zin van het woord. Vanuit dat 
doel zouden dergelijke onderzoeken en plannen, die om incidentele middelen vragen, 
kunnen worden gedekt uit de reserve dorpsvoorzieningen. 

In het RB wordt voorgesteld de wethouder mandaat te geven om kleine wijzigingen
te verwerken in de jaarrekening 2022. Zijn deze wijzigingen “ wel groot” dan zal de
jaarrekening opnieuw worden voorgelegd aan het college. Wat is de definitie van “ 
wel groot” ? 

Tijdens de vaststelling van de jaarrekening 2022 door het college was de controle van 
de jaarrekening door de accountant nog niet afgerond. Met het college is afgesproken 
dat bij kleine wijzigingen in de jaarrekening de wethouder Financiën het mandaat 
heeft om daar akkoord op te geven. Bij kleine wijzigingen moet u denken aan 
tekstuele wijzigingen in de jaarrekening.
Indien door de controle van de accountant het jaarresultaat veranderd dan dient dit 
voorgelegd te worden aan het gehele college. Met “wel groot” wordt bedoeld wijziging
in het jaarresultaat.

Blz 10; De voorraden (gronden) zijn voor 2022 negatief gewaardeerd. Wat is 
hiervan de reden/oorzaak? Is dit wel mogelijk? 

De voorraad is negatief als er meer inkomsten dan uitgaven geboekt zijn. Dat is hier 
het geval. Dit betekent dan ook dat er meer uitgaven dan inkomsten gepland staan 
om de uiteindelijk boekwaarde op € 0 te krijgen want bij afsluiten van de grexen is de 
uiteindelijke boekwaarde 0. Uitgaven kunnen ook winstnemingen zijn. Concreet komt 
het erop neer dat per 31 december 2022 wel alle inkomsten vanuit Hoevelaar fase 1 
binnen waren, maar de uitgaven voor woonrijp maken pas in 2023 en 2024 worden 
gedaan.


